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AUTOMOTIVE APPLICATIONS 

汽车行业应用 

 

Soudax specialized in the manufacture of high quality resistance welding equipment and special machines for 

automotive industry. Soudax has been in business since 1973 and works closely with all of the major automotive 

sub-contractors. 

 · Soudax 专业为汽车行业提供高质量电阻焊接设备及专机。 

· Soudax 自 1973 以来一直与各大汽车主机厂及零部件厂商有着紧密的合作。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

微焊接技术| Micro Welding 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Options: Deported screen, displacement sensor and force sensor. 

选购项：独立显示屏、位移传感器和压力传感器。 

传感器连接 接地装置 功能按键 

Medium frequency 

Power supply from 600 Amp to 15 kA 

中频逆变电源 GMF 系列 

Electromagnetic head 10 daN 

焊接机头 

Generator for 

electromagnetic head 

焊接头控制器 
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钎焊| Braze Welding 

Resistance braze welding is a derivative application of resistance welding. This technique allows you to weld metal 

parts (such as copper, bronze, brass) using not only an electric current but also a filler metal to ensure a better joint, to 

obtain as much contact area as possible and as little deformation as possible.  

 · 电阻钎焊是电阻焊一种衍生的应用，这种技术可以使金属零件（如铜、青铜、黄铜等）焊接更完美，因为

不仅使用电流，而且使用了填充金属材料，以获得尽可能多的接触面积以及尽可能少的变形。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alternative current generators from 3kA to 20 kA 

交流焊接电源 GAC 系列 

Pneumatic welding head 

焊接机头 


